
Divendres, 6 de juny 
de 1980 Comarques IWT 

Caldes 
Xerrada 
sobre 
prospeccions 
geotérmiques 
CALDES DE MALAVELLA 

(Del nostre corresponsal). — 
Avui divendres, a les vuit del 
vespre, tindrà lloc una reunió 
informativa sobre les "Pros
peccions Geotérmiques a la 
Comarca de la Selva", a la 
qual ha estat convidat el po
ble. Concretament es tractarà 
també el tema de l'aprofita
ment geotèrmic de les emer
gències d'aigua mineral de 
Caldes. El tema serà presen
tat pel cap del Servei Geolò
gic de Catalunya i parlarà el 
geòleg Josep Albert. 

Concurs de 
subhasta per 
publicitat 
OLOT.- L'Ajuntament d'O
lot convoca un Cohcurs-sub-
hasta amb l'objecte de cedir 
per un termini de cinc anys a 
un preu mínim de deu mil 
pessetes anuals, la marquesina 
de la parada d'autobusos, si
tuada a la Gra. de Sta. Colo
ma, davant de l'Ambulatori 
de la Seguretat Social, per a 
la col·locació de publicitat 
comercial. Es concedeix un 
termini de vui dies (fins el 
proper vuit de juny) per tal 
de presentar les pliques a 
les Oficines de l'Ajuntament. 

Preinscripcíó 
a l'Escola de 
FP d'Olot 
OLOT.- L'Escola de Forma
ció Professional de ler. i 2oiÍ. 
graus d'Olot informa que la 
pre-inscripció per al proper 
curs 1980-81, romandrà ober
ta fins el dia 20 d'aquest mes 
de juny. Les hores d'oficina 
són de 9 a l i de 3 a 7. 

Cercavila de 
CorpuSy 
diumenge 
OLOT.— Segons que informa 
l'Ajuntament, la cerea\dla dels 
gegants en commemoració de 
Corpus es farà a les set del 
vespre de dissabte, mentre 
que el ball del diumenge serà 
a les dotze del migdia, a la 
Plaça Major. 

Roda de premsa a Olot 

Les reformes del Teatre 
Principal, aviat 
OLOT (De la nostra Redacció) 
El Dimecres a la nit, en el Saló 
de Descans de la fundació Públi
ca del Teatre Principal, la Junta 
Rectora exposà davant dels me
dis infoçmatius d'Olot i corres-
ponsalies de la premsa gironina 
i catalana, els seus projectes 
d'actuació. 

Ramon Bamera va actuar de 
portaveu. Hi eren presents igual
ment els membres de la Junta, 
els consellers Cornellà i Batlle, 
l'alacalde Joan Sala i els Srs. 
Gelada, Serrat, Toronell i Pu-
jiula. Entre el públic, alguns 
conseller més (Gil Anglada), 
membres de Rialles, el ploma-
trencat Jon Casulà i el Rector 
Mn. Montal, entre d'altres pre
sents. 

El portaveu de la Junta Rec
tora va exposar els nàotíus de la 
roda de premsa. Va explicar la 
composició de la Junta (formada 
per 26 membres) i la del Consell 
Directiu (7 persones) i va fer re
ferència a les. rendabilitats 
econòmiques i culturals que ha
via d'aportar la Gestió del Tea
tre Principal des d'una Fundació 
Pública. 

Més endavant, analitzà l'estat 

actual del teatre, esmentant-ne 
les reformes més prioritàries (se
guretat, camerins, tercer pis). 
Quant al finançament per aques
tes millores, esmentà unes sub-
vendons de la Diputació de cinc 
milions i una albra de l'Ajunta
ment, en tràmit. Va anunciar 
que les obres de restauració s'ini
ciaran aviat i que en Xevi Planes 
en serà el director. També un 
tècnic de so analitzarà la situació 
fòriica i entesos en escenografia 
(Pu^ert, entre ells) es miraran 
els decorats, que són d'una gran 
vàlua. 

Parlant dels beneficis que pot 
comportar el cinema comercial, 
va dir que aquests aniran encami
nats a la gestió cultural, al millo
rament dels equipaments i a l'a
mortització. 

Sobre el ciiiema cultural, 
anuncià unes sessions cada diven
dres' a tall de Cine-Club, la 
primera de les quals serà el pro
per dia 27, amb la projecció 
d'El gran dictador, d'en Charles 
Chaplin. Es referí igualment a la 
utilització d'altres dependències 
de l'edifici, com és el Saló de 
Descans, que molta gent desco

neix i que pot utilitzar-se en 
moltes ocasions com a centre de 
conferències en el ple casc antic 
de la ciutat. 

Activitats culturals 

Quant a activitats cultural, la 
esmentà la cessió a entitats i 
organismes a preus baixos, i la 
potenciació del teatre local. 

Més temes configuraren l'ex
plicació de Ramon Bamera, però 
val més que cadascun d'ells me
reixi un comentari més ampli. 
De passada, direm que s'ha estu
diat la instal.lació d'un ascensor 
per als minusvàlids, s'ha parlat 
d'obrir la visita de les escoles al 
Teatre, com es fa amb altres em
preses, i s'han descartat, per altra 
banda, les activitats per a la mai
nada perquè aquesta parcel.la ve 
coberta ja pel grup Rialles. 

L'acte es clogué amb les pa
raules del batlle Joan Sala, qui 
remarcà la importància d'aques
ta experiència pilot d'encomanar 
la gestió d'una competència de 
l'Ajuntament "a una sèrie de 
gent que mereixen la nostra con
fiança". 

Expliquen la seva impugnació 

El Sindicat de Trelialladors 
de la Garrotxa, contra el Pla 
OLOT (De la nostra Redacció).-
Sindicat de Treballadors de la 
Garrotxa iia exposat les causes 
de la seva impugnació al Pla 
d'Urbanisme. 

Consideren que el Pla d'Ur
banisme ha d'ésser una planifica
ció que estigui a l'altura de les 
circumstàncies històriques que 
l'envolten, com son la sortida del 
franquisme, la democratització, 
l'ordenació del territori, accep
tació del marc COMARCAL i l'e
vident fracàs del model de la 
socitat de consum amb totes les 
seves conseqüències. "Al menys 
en aquests errors no hauríem 
de caure, per aquesta causa NO 
podem acceptar aquest Pla re
visat." 

"Fem constar clarament que 
Treballadors de la Garrotxa NO 
ens oposem a la creació de zones 
industrials dintre els diferents 
llocs de la Ciutat i la Comarca 
que facin asequibles SENSE mo
viments demogràfics massius i al 
mateix temps NO representi cap 
despoblament de la nostra co
marca ja molt greu per una ràpi
da descomposició del teixit so
cial PAGÈS i els petits indus

trials del pobles petits, per això 
considerem que un polígon in
dustrial de les proporcions ex
pressades amb el Pla accentuaria 
encara més aquesta caiguda". 

Un creixement massa gros 
de la població. 

"La situació geogràfica d'Olot 
impossibilita un creixement mas
sa gros de la població i "planifi
car un Olot de 80.000 habitants 
ho considerem un disbarat, ja 
que per el que fa a la capacitat 
de vestir d'aigua a una població 
de 40.000 habitants, els terrenys 
del nou polígon en una zona 

"qualificada d'alta productivitat 
agrícola, els actuals problemes 
de les escombraries i la depura
dora, i a més hem de tenir en 
compte l'augment devastador 
que sofrirem de les tensions 

socials, DELINQÜÈNCIA, Atur, 
conflictivitat social i tota clas
se de problemes que comporten 
aquestes grans ciutats". 

"També cal tenir en compte 
que tenim un creixement vegeta
tiu molt reduit, podria ser que 
l'any 1995 arribéssim als 35.000 
habitants, per això Treballadors 
de la Garrotxa considerem que 
no es necessari un super-creixe-
ment que comportaria una pèr
dua de la qualitat de la vida i la 
despersonificació no solament 
de la ciutat sinó també de la co
marca, al mateix temps per tal 
de NO hipotecar a les futures 
generacions, ' proposem que 
S'ARXIVI la revisió del Ha 
d'Urbanisme fins qae es pugui 
realitzar un Pla Comarcal pro-
mocionat i debatut per amplis 
sectors de la població, amb 
representants de tots els partits 
polítics, sindicats, associacions 
de veins que vulguin prendre 
part a nivell de la comarca". 

Sant Joan les Fonts 
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LLOGUER per DIES O SETMANES 

Reserves: Tel. 25 70 4 8 

iy ple extraordinari 
sobre ei debat intern 
SANT JOAN LES FONTS. ~ 
Aquest divendres tindrà lloc, a 
St. Joan les Fonts, la celebració 
d'una sessió plenària de l'Ajun
tament amb caràcter extraordi
nari per tal de continuar (i pot
ser acabar) els debats interns que 
sobre el funcionament del 
Consistori es realitzen darrera
ment en cada ple municipal. 

Concretament, de l'ordre 
del dia convé esmentar-ne l'ex-
poàció de motius del batlle so
bre aquest ple extraordinari; la 

moció de censura al batlle 
presentada pel grup socialista 
i la dimissió per motius de tre
ball del portaveu del grup Inde
pendent, Pere Sucarrats, el qual 
ha estat nomenat Director de la 
Fàbrica Torras Hostench a St. 
Joan les Fonts. 

Per altra banda, i en el ple or
dinari que seguirà a continuació 
sembla quasi assegurada la remo-
delació del cartipàs municipal 
d'aquest ajuntament de St. Joan 
que presideix Pere Rekach. 

Olot 
Calzada 
parlarà de les 
Diputacions 
OLOT.— Avui divendres a les 
10 del vespre, en el local de 
CDC d'Olot, del carrer dels 
Dolors, el President de la Di
putació de Girona, Arcadi 
Calzada, pronunciarà una 
xerrada sobre la problemàti
ca envers la situació actual 
de la Diputació amb la Gene
ralitat. No cal ni dir que, per 
la seva actualitat, la conferèn
cia serà de gran interès. 

Conferència 
de Veterinària 
a la Canya 
LA CANYA.— Aquest dissab
te, a 2/4 de deu del vespre, i 
organitzat per la Comissió de 
Cultura de l'ajuntament de 
Sant Joan les Fonts, tindrà 
lloc una conferència a la Coo
perativa de la Canya sobre 
"Patologia i Reproducció 
Bovina", a cura dels Drs. 
Veterinaris Pere Plana í Frei
xas, Joan L·longarriu i Mont-
salvatge i Lluís M.a Vila i 
Quera. Segons que indica el 
comunicat fet públic per la 
comissió organitzadora, es 
convida tots els ramaders de 
la Comarca de la Garrotxa, 
i a totes aquelles persones 
interessades en la temàtica. 

Accionistes 
de la plapa 
de braus 
OLOT.- L'Ajuntament 
d'Olot informa que es posa 
en coneixement dels accionis
tes de la Plaça de Braus que 
ja poden passar per les Ofici
nes de Governació de la Casa 
de la Vila per tal de recollir 
el tiquet que els permetrà de 
passar gratuïtament a les fun
cions d'enguany. 

a rinstitut 
Montsacopa 
OLOT.- L'Institut Montsa-
copa d'Olot, informa que per 
a inscripcions dels cursos de 
primer, segon i tercer de 
BUP o bé COU, ha quedat 
ampliat el marge de realit
zació fins al proper dia 14 de 
juny. 

Vacunació 
d'animals 
a Olot 
OLOT.— Segons que informa 
la Inspecció Veterinària, es 
prorroga durant 15 dies més, 
és a dir, durant la primera 
meitat del mes de juny, la 
vacunació antirràbica dels 
gossos del terme municipal 
d'Olot. 

La vacunació és du
rà a terme en l'escorxador 
municipal. 
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